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БсП възразява катего-
рично срещу предприетите 
от властите на Рс Македо-
ния действия около чества-
нията в скопие на 151-та 
годишнина от рождението 
на Гоце Делчев, се заявява в 
позиция на изпълнителното 
бюро на БсП.

“Български граждани 
бяха целенасочено възпре-
пятствани да пресекат гра-
ницата и да отдадат почит 
на гроба му. към официал-
ни български представители 
беше проявено недопусти-

мо неуважение. Затруднено 
беше отразяването на чест-
ванията от българските ме-
дии. Обяви се черен списък 
за забрана на граждани на 
ес да влизат в Рс Македа-
ния”, се посочва още в пози-
цията. според социалистите 
напрежението е било под-
клаждано в продължение на 
седмици и това е намерило 
израз в събитията от 4 фев-
руари. 

в позицията на БсП е 
посочено, че решението на 
47-то народно събрание да 

позволи начало на прегово-
рите за членство в ес е било 
прибързано и действията на 
властите на нашата съседка 
още веднъж потвърждават 
оценката на БсП, че Рс Ма-
кедония не е показала необ-
ходимия напредък.

“Поддържаме приета-
та единодушно миналата 
седмица декларация на на-
родното събрание, която 
възстанови единството на 
българските позиции по от-
ношенията на България със 
северна Македония. При-

зоваваме служебното пра-
вителство стриктно да се 
придържа към нея”, подчер-
тават от “Позитано” 20. 

От БсП се обръщат към 
страните членки на ес и 
към европейската коми-
сия да съдействат с цел Рс 
Македония да се върне към 
изпълнение на поетите към 
България ангажименти и да 
бъдат защитени правата на 
гражданите с българско са-
мосъзнание в страната.

Пак 
в челото

България може да отложи еврото

рСм попречи на българите
да почетат гоце делчев
Възразявамесрещуприетитеотзападнатанисъседкадействия,
заявяватсоциалиститевофициалнапозициянаИБнаБСП
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Рейтинговата агенция “Мудис” допуска, че приемането на еврото 
в България може да бъде отложено най-малко за 2025 г. Според нейния 
анализ инфлацията у нас тази година ще стигне 6%.

ак сме в челото на негативните 
класации. България, с осемте си слу-
жебни правителства, се уреди в чел-
ната тройка по служебни кабинети в 
европа, показва изследване на аме-
риканския изследователски център 
“Pеw”. По-напред от нас са нидер-
ландия - с 11 служебни кабинета, и 
Белгия - с 9 (стр. 6).

Разбира се, политическата неста-
билност на континента е повсемест-
на - средно по 2 години живот на 
правителствата в ес за последните 
десетилетия. Ако не броим велико-
то херцогство Люксембург, където 
прагматизмът е водещ във всяка сфе-
ра на живота. но да се върнем у нас. 
само за последните 2 години се сме-
ниха 5 служебни и 1 редовен каби-
нет. сега отново сме в предизборна 
ситуация, изправени пред поредния 
предсрочен вот.

БсП можеше да го предотврати 
с получения мандат за съставяне на 
правителство, ако имаше политиче-
ска воля от страна на другите парла-
ментарно представени сили. свика 
лидерска среща, на която обаче част 
от тях не се явиха под най-различен 
предлог. но истината е, че реакцията 
им беше чист инат, детинщина и пе-
щерен антисоциализъм. 

Безотговорно поведение, което ще 
струва нови 88 млн. лева грешни пари 
на бюджета. средства, които можеха 
да се използват за бедстващите райо-
ни в карлово. например. или за со-
циални политики. като предприетите 
в съседна Гърция, където се очаква 
през февруари сметките за ток да са 
значително по-ниски благодарение 
на отпуснатите държавни помощи за 
домакинствата. но не би.
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тениСиСтите 
в група 1 
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„дейвиС”

Сметките 
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оСтават 
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бСп:

СоциалиСтите
категорично
против
луковмарш

отчет за
дейноСтта на
парламентарна група 
„БСп за България”

Разбита е витрината на македонския културен 
клуб в Благоевград, който беше открит по частна 
инициатива на 30 октомври м.г.

Снимкабта
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Снегът, виелиците и силният вятър за-
трудни  обстановката по пътищата в цяла-
та страна. Жълт код за опасно време има-
ше в областите видин, враца, Монтана, 
плевен, Ловеч, София, велико Търново 
и Габрово. виелици обхванаха Източна 
България. Заради натрупаните навява-
ния движението по пътя е-79 в участъка 
дунавци-Ружинци и по път I-1/E-79 в 
участъка Белотинци-Смоляновци, в об-
ласт Монтана бяха ограничени. обрасу-
ваха се зъдтръствания и шьофорите бяха 
принудени да изачкат  с часове на място. 
Труднопроходими бяха и “Троянски” и 
“Ришки” проход, поради аварирал това-
рен автомобил. на “Шипка” и “Хаинбо-
аз”  натрупа сняг, терените бяха заледени 
и с дълбоки преспи. Заради силен вятър 
три полета на летище варна закъсняха с 
около час. ураган наклони покрив на ста-
рата Жп гара в града. Бурята откъсна на 

парапета на Младежкия дом.   на пътя за 
“дунав мост 2” шофьор на снегорин се 
блъсна в задната част на ТИР с турска ре-
гистрация и загина на място. Инцидентът 
е станал между 3 и 4 часа вчера сутринта в 
участъка на монтанското село Смолянов-
ци. Заради заледн път два леки автомо-
била катастрофираха по пътя за Боровец 
малко преди Самоков. Села от Монтана, 
Лом и Берковица останаха без електри-
чество заради обилния снеговалеж. Ток 
нямаше в крива бара и дондуково в об-
щина Брусарци, в Чемиш, видлица и ка-
менна Рикса в община Георги дамяново, 
както и в част от Лом и село Замфир.

Лошото време предизвика аварии по 
вик мрежата, които оставиха без вода 
стотици жители на пловдив и региона. в 
областния център пресъхнаха чешмите на 
живеещите на улиците “драма” и “капи-
тан петко войвода” и около тях. Заради 

повреда в помпената станция в Раковски 
без вода бяха жителите на селата дранго-
во, върбен, Златосел, отец кирилово, Руен 
и част от куклен. Затворени са пътищата 
към “Златните мостове” и хижа “Алеко”, 
като ще бъдат допуснати единствено авто-
мобили с вериги, поради обилнен снего-
валеж. над 60 см сняг е навалял през тази 
нощ в планината като интензивният снего-
валеж продължава и в момента. валежите 
ще продължат и днес. Сериозна снежна по-
кривка ще има в предбалкана и източните 
райони. в добруджа и Лудогорието, както 
и в планинските преходи, ще има виелици 
и навявания. Жълт код е обявен за 13 об-
ласти на Североизточна и части от Южна 
България заради снеговалежи и виелици. 
Ще вали сняг и ще се образува снежна по-
кривка между 10 и 15 см. Ще духа умерен 
до силен предимно северен вятър. 

от АпИ припомнят, че всички граж-
дани и транспортни фирми могат да 
получават информация за актуалната 
пътна обстановка на сайта www.api.bg, 
както и по всяко време от денонощието 
на тел. 0700 130 20 в АпИ. в агенцията 
целогодишно при 24-часов режим рабо-
ти Ситуационен център, който събира 
и обобщава данните за състоянието по 
републиканските пътища.

От стр. 1 

вчера стана ясно, че 
тримата българи, които 
бяха задържани на гранич-
ния пункт “деве баир” са 
осъдени от македонския 
съд в крива паланка на 
300 евро глоба, тригодиш-
на забрана за влизане в РС 
Македония и експулси-
ране от държавата. Те са 
обвинени в нарушаване 
на обществения ред и спо-
койствието. Скандалът се 
разрази в събота, когато 
се честваха 151 години от 
рождението на Гоце дел-
чев. Тогава десетки бълга-
ри бяха спрени на грани-
цата на югозападната ни 
съседка и не успяха да се 
включат в поклонението 
в църквата “Свети Спас” 
в Скопие. Част от тях, 
включително журналисти, 
получиха официални от-
кази да минат границата 
с основанието за “заплаха 

за обществения ред, наци-
оналната сигурност, об-
щественото здраве или за 
международните отноше-
ния на РС Македония”.

Министерството на 
външните работи на Бъл-
гария излезе с позиция, че 
отбелязването по този на-
чин на годишнина на Гоце 
делчев не допринася за 
надграждане на двустран-
ните отношения между 
София и Скопие. 

“4 февруари 2023 го-
дина ще влезе в истори-
ята като датата, на която 
властите в Северна Ма-
кедония по крайно неу-
бедителни причини и в 
нарушение на предвари-
телно дадените уверения 
не допуснаха отдаването 
на почит пред паметта на 
революционера от страна 
на български граждани”, 
се посочва в докумен-
та. от МвнР оценяват 
подобни действия като 

неизпълнение на поетия 
ангажимент за осигуря-
ване на безпрепятствен 
достъп на всички до-
бронамерени гражда-
ни, желаещи да отдадат 
почит пред паметта на 
големия революционер. 
Това, наред с нежелани-
ето за общо полагане на 
венци от делегациите на 
България и Северна Ма-
кедония, представлява 
отстъпление от устано-
вените добри практики 
и ерозира усилията на 
Република България, на-
сочени към укрепване на 
добросъседството, пише 
още в позицията.

по-късно министъ-
рът на външните работи 
николай Милков прове-
де разговор с посланика 
на Северна Македония в 
София Агнеза Руси с ис-
кане за намеса и възста-
новяване на свободата на 
движение. Същият въпрос 

многократно беше пов-
диган в Скопие от вице-
премиера и министър на 
вътрешните работи Иван 
демерджиев. от Минис-
терството на външните 
работи отправят призив 
към засегнатите българ-
ски граждани, които са 
получили писмен отказ за 
влизане на територията на 
РСМ, да предоставят тази 
информация до министер-
ството с цел предприемане 
на необходимите действия 
по дипломатически път и 
информиране на междуна-
родните ни партньори.

Междувременно беше 
съобщено, че в събота ве-
черта е била счупена вит-
рината на македонския 
културен клуб на ул. “ди-
митър димов” в Благоев-
град. Той беше открит на 
30 октомври м.г. без осо-
бени провокации. един-
ствено една от буквите на 
надписа беше отлепена.

РСМ попречи на българитеда  
почетат Гоце Делчев

 

 

 

 

 

 

 

45% от тестовете за дрога на пътя са дали фал-

шив резултат. Това показва изчерпателно изслед-

ване на Националния фокусен център. То обхваща 
2021 г., когато на пътя са установени 3000 шо-

фьори, употребили наркотици. “Общо несъответ-

ствието е 45% за двата теста. По-голямо е то 
по отношение на “Дрегер 3000”, където е 58,6%, 
докато при “Дрегер 5000” е по-малко - 37%”, 
коментира Александър Панайотов от Национал-

ния фокусен център. Проучването на Националния 
фокусен център проследява и резултатите от ури-

ната, където наркотикът се задържа най-дълго. 
Там резултатът също е изненадващ. Оказва се, 
че 23% от пробите, които на пътя са положи-

телни, а от лабораторно изследване са отрица-

телни, съвпадат с първото изследване - на пътя, 
уточнява Панайотов. В коментар на ситуацията 
от МВР заявяват, че по-неточният “Дрегер 
3000” вече не се използва. Изваден е от употреба 
миналата година именно заради съществените 
несъответствия в резултатите.

45% от тестовете за 
дрога на пътя са дали 
фалшив резултат

Наз 780 снегорина почистваха пътищата

Лошото време затрудни
движението в цялата страна
Шофьорнаснегоринсеблъснавкамионизагинанамясто

снимкиДарикнюз

Почти всички проходи в Стара планина бяха труднопроходими
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бСп се обявява категорич-

но против провеждането на 
луковмарш в София, се казва 
в декларация, приета от иб 
на партията. "неонацисткото 
шествие, което всяка година 
под една или друга форма е 
толерирано от Столичната об-

щина, е не просто изблик на 
фашизъм и антисемитизъм. 
То е продукт на десетилетия 
пренаписване на историята и 
изопачаване на истината", за-

явяват социалистите.
"и днес виждаме крайния 

резултат - факелни шествия, 
които са в дълбоко противо-

речие с най-изконните хуман-

ни ценности на българския 
народ. народът, който с ос-

нование може да се гордее с 
това, че спаси своите евреи. 
народ, който отреди навреме-

то на ген. Христо луков роля-

та на политически маргинал и 
заради това е още по-позорно 
това, че днес определени сре-

ди се опитват да го героизи-

рат", се подчертава в деклара-

цията. 
"не е нормално в 21 век по 

улиците на българия да шес-

тват фашисти. не е нормално 
година след година хората с 

различни политически убеж-

дения и виждания заедно да 
протестират срещу провежда-

нето на тази проява, но гласът 
им никога да не бъде чуван. 
не е нормално една държа-

ва да толерира този парад на 
екстремизма, ксенофобията и 
неонацизма", категорични са 
от бСп. 

бСп никога няма да при-

еме мълчанието пред лицето 
на подобна заплаха и заради 
това настояваме всички по-

литически партии, които из-

повядват демократични цен-

ности, да се противопоставят, 
заклеймят и ясно да заявят, че 
не приемат нито шествието, 
нито идеите на ген. луков, 
призовават от левицата. Това 
е голямата разграничителна 
линия между тези, които ис-

кат наистина различна бълга-

рия, и тези, които флиртуват 
с мрачното минало в името 
на неясни цели, припомнят от 
"позитано" 20.  

бСп отново заявява своя-

та категорична позиция про-

тив фашизма и екстремизма, 
както и срещу реабилитация-

та на хората, които са ги из-

повядвали.

Заседание на нацио-

налния съвет на бСп ще 
се проведе в петък, 10 
февруари, от 14 часа. То 
беше отложено вчера по-

ради липсата на кворум. 
една от причините за 
това стана лошото време 
в страната и най-отда-

лечените делегации не 

са успели да пристигнат 
навреме. Част от чле-

новете на националния 
съвет пък са ангажира-

ни по места с преговори 
за състава на районните 
избирателни комисии и 
затова не са дошли на за-

седанието.
имаше членове на 

пленума, които присъст-

ваха, но отказаха да се 
регистрират с цел да про-

валят участието на бСп в 
предстоящите избори, се 
казва в пресъобщението.

Седем точки бяха 
включени в предвари-

телния дневен ред на 
заседанието. лидерът 

на бСп корнелия ни-

нова трябваше да напра-

ви отчет на пг "бСп за 
българия" да дейността 
на 48-то народно събра-

ние. националният съ-

вет трябваше да приеме 
решение за участието и 
регистрацията на парти-

ята в Цик за изборите 

на 2 април и да утвърди 
формулата за участие на 
социалистите в тях. Чле-

новете на пленума тряб-

ваше да утвърдят крите-

риите и процедурите за 
издигането на кандида-

тите на бСп за народни 
представители.

пленумът трябваше 

да даде мандат на пред-

седателя на бСп да по-

дпише коалиционното 
споразумение за участие 
на коалицията във вота и 
да подаде в Цик и рик 
необходимите офици-

ални документи за ре-

гистрация на левицата и 
листите с кандидатите.

"разпадът в управле-

нието на герб в плов-

див е следствие от сис-

темната им политическа 
немощ да се справят с 
проблемите на граж-

даните. решението е в 
смяната на този порочен 
модел", се казва в пози-

ция на иб на гС на бСп 
в пловдив. наблюдава-

ме с безпокойство изо-

стрящата се конфрон-

тация между феновете 
на пфк "локомотив" и  
пфк "ботев", които са 
гневни на кмета Здравко 
димитров и неговата ад-

министрация заради не-

довършените стадиони, 
пишат социалистите.

реакцията им е по 

повод скандала меж-

ду градоначалника и 
лидера на герб бойко 
борисов, който му поис-

ка оставката. от бСп в 
пловдив припомнят, че 
димитров и правител-

ството на герб са били 
наясно още през 2020 
г., че ще са нужни още 
финансови ресурси за 
завършване на стади-

оните и за придобиване 
на съответната катего-

рия на уефа. "Хаосът 
показва липсата на зна-

ния и умения да се уп-

равлява инвестиционен 
процес. общината да 
концентрира всички ре-

сурси в завършването на 
стадионите и да не бяга 

от отговорност. и двата 
стадиона са необходи-

ми на пловдив, без да 
се прави разлика между 
клубовете", категорич-

ни са социалистите.
"прехвърлянето на 

вината само към Здравко 
димитров, който винаги 
е бил част от герб, е ли-

цемерие и евтин пиар от 
страна на бойко борисов 
и иван Тотев, който уп-

равлява общинските съ-

ветници от герб. Това е 
опит гербаджиите да се 
покажат с чисто лице и 
поредните медийни из-

яви на борисов, които 
целят прикриване на ис-

тинските факти. Това се 
случи и  с пробива под 

"водната плата", с фиа-

ското с "Международен 
панаир" ад, а сега и с 
двата стадиона", се каз-

ва в позицията. 
"герб трябва да си 

понесат отговорността, 
че вече 10 години не 
могат да завършат ста-

дионите. провалите в 
тази посока са и зооло-

гическата градина, ба-

сейн "Младост", редица 
инфраструктурни обек-

ти и арогантният опит 
за застрояване на 81 дка 
край гребната база, като 
някои от тях дори са на-

следство от негативното 
управление на иван То-

тев", категорични са от 
бСп в пловдив.

изпълнителното бюро 
на бСп и кметовете раз-

говаряха за общинските 
бюджети и възможности-

те за социална политика. 
липсата на бюджет за 
2023 г. затруднява рабо-

тата на местната власт. 
има започнати проекти, 
които са разплатени само 
на 50% и не могат да бъ-

дат довършени. 
"Знаете, че ние на-

стоявахме служебният 
кабинет да внесе бюджет 
за 2023 г., но не стана. 
първата работа на новия 
парламент трябва да е 
бюджетът", заяви лиде-

рът на бСп корнелия 
нинова.

на срещата беше об-

съдена подготовката на 
местните избори в кон-

текста на предстоящите 
парламентарни, както и 
възможните коалиции по 
места. кметовете изра-

зиха мнение да се търси 
формула за съставяне на 
правителство в следва-

щия парламент, защото 
политическата нестабил-

ност, липсата на редовно 
правителство и работещ 
парламент не дава пред-

видимост и перспектива 
в работата им.

БСП се обяви категорично против 
провеждането на Луковмарш
Всичкипартии,коитоизповядватдемократичниценности,дасепротивопоставят,
заклеймятияснодазаявят,ченеприематшествието,призоваватсоциалистите

Ръководството и 
кметове на левицата 
обсъдиха състоянието 
на общините

СоциалиСти:

ГЕРБ са немощни да се справят 
с проблемите на пловдивчани

Заседание на Националния съвет на БСП ще се проведе в петък
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по-топлата зима 
няма да доведе до по-
ниски сметки за парно 
през този отоплителен 
сезон. падането на це-
ната на природния газ, 
който е суровина за 
топлофикационните 
дружества, също няма 
да свали цената на то-
плинната енергия. Това 
обяви кремен Георгиев, 
председател на асоциа-
цията на топлофикаци-
онните дружества. "не 
е достатъчно зимата да 
е по-топлa, за да бъдат 
по-ниски сметките. на-
истина изразходваната 

енергия в по-топлите 
дни е по-малка, но от 1 
юли 2022 г. цената на 
тази енергия е различна 
- средното увеличение 
за страната беше 30%. 
За отделните топлофи-
кации варира в доста 
голям диапазон - от 10 
до 40%, като за София 
увеличението на цената 
на топлоенергията беше 
39%", припомни Геор-
гиев в интервю за бТв.

в същото време от 
средата на годината 
ддС за топлоенерги-
ята бе намален на 9%. 
Така сметките за парно 

и топла вода не скочиха 
драстично и дори за ра-
йоните с ръст на цената 
от 10% почти няма про-
мяна в разходите за ото-
пление през тази зима. 
За столичното парно 
след начисляване на по-
ниския ддС сметките са 
с около 27% по-високи 
от миналата зима.

"Цените на природ-
ния газ през последните 
месеци вървят надолу, 
но преди това дълго се 
движеха нагоре. опре-
делените от 1 юли цени 
за топлофикациите са 
базирани на прогноз-

ните цени за газа", ко-
ментира Георгиев. Той 
обясни, че поевтинява-
нето на синьото гориво 
ще се отрази върху топ-
лоенергията в следва-

щия период, който ще 
започне от 1 юли 2023 
г. "рано е обаче да очак-
ваме каквато и да било 
промяна, защото не са 
направени разчетите. 

Това ще се случи до 
края на март", посочи 
още експертът.

Според него израв-
нителните сметки ще 
отпаднат, когато всички 
стари уреди бъдат под-
менени и се премине из-
цяло към дистанционни 
отчети. Това се прави 
заради системата за дя-
лово разпределение на 
топлинната енергия и 
изравнителните сметки. 
дистанционните отчети 
ще ги елиминират. Ще 
се събират данни за на-
стоящите месеци, посо-
чи Георгиев.

европейският съвет офи-
циално одобри решението на 
страните от Г-7 и австралия 
да се въведат ценови тавани 
за руските петролни продукти, 
доставяни по море, съобщи 
пресслужбата на Съвета на еС 

и европейската комисия. как-
то е известно, страните от Г-7 
и австралия се споразумяха да 
наложат ценови таван от 100 
долара за руските високока-
чествени петролни продукти 
като дизелово гориво, керосин 

и газьол и 45 долара за мазут и 
нафта. подобно ценово огра-
ничение (60 долара за барел) 
вече бе наложено от 5 декем-
ври върху износа на руски пе-
трол. За разлика от петролното 
ембарго новите ценови тавани 
не засягат вноса в еС, а сделки, 
сключвани от трети страни.

Те се прилагат от вчера, 
като се дава преходен период 
от 55 дни за продукти, заку-
пени и натоварени преди тази 
дата.

СаЩ обявиха временно 
изключение за България и ня-
колко страни от еС за новите 
санкции за руските петрол-
ни продукти, които влязоха в 
сила, съобщи "дневник". Става 
въпрос за държавите, за които 

има решение за изключение 
(дерогация) от петролното ем-
барго, прието от еС на 3 юни 
миналата година и засягащо 
вноса на петрол.

както е известно, от вчера 
не може и да се изнасят неф-
топродукти, произведени от 
руски петрол. България може 
да продължи да внася "уралс", 
за да работи безпрепятствено 
рафинерията в Бургас, но по-
лучените горива са основно за 
българския пазар и по изклю-
чение могат да се изпращат в 
украйна.

Хипотетично след 5 февру-
ари нашият пазар би трябвало 
да е "залят" от дизелово гориво, 
след като "лукойл нефтохим" 
ще трябва да се съобразява с 

експортните ограничения, ко-
ментира мартин владимиров, 
енергиен експерт от Центъра 
за изследване на демокрацията. 
Това означава цените да спад-
нат значително. някои анали-
затори смятат, че е възможно 
след 5 февруари у нас да се по-
яви дизелов дефицит. "към мо-
мента има много неизвестни. 
Изключението произведени на 
българска територия продукти 
от руски нефт да се изнасят за 
украйна е добро за бургаския 
нефтохим, но от друга страна, 
ако износът за там е много го-
лям, може да се окаже проблем 
за вътрешния пазар", разсъж-
дава Живодар Терзиев от Бъл-
гарската петролна и газова асо-
циация пред "нова нюз".

Годишният растеж на 
цените на жилищата се 
ускори до 15,6% през тре-
тото тримесечие на 2022 
г., като основен принос за 
това имаше поскъпването 
при съществуващите жи-
лищни имоти. Това отчи-
та министерството на фи-
нансите в месечния обзор 
на българската икономи-
ка. Темпът на растеж на 
разходите за строителство 
на нови жилищни сгради 
продължи да се ускорява 
до 67,8% на годишна база 
за същия период, основно 
заради  разходите за стро-
ителни материали. Сред 
шестте най-големи града 
единствено повишение-
то на цените в София е 
над средното за страната 
(18,6% на годишна база). 
на национално ниво бро-
ят на сделките с жилища 
отчете спад от 3,2% през 
третото тримесечие спря-
мо второто, като годиш-
ният им растеж се забави 

до 7,1% при 26,8% през 
предходния период.

показателят за про-
дажбите на жилища спо-
ред стойността също от-
чете значително забавяне 
до 17,9% на годишна база 
през третото тримесечие 

от 38% през второто три-
месечие, пише в докумен-
та. Сигнали за охлаждане 
на пазара имаше и от стра-
на на данните на агенци-
ята по вписванията. След 
същественото намаляване 
през първото полугодие 

броят на сделките и впи-
саните ипотеки отчете от-
рицателно изменение на 
годишна база през третото 
и четвъртото тримесечие, 
като общо за годината 
също отчете спад съответ-
но от 2,1% и 1,1%.

Заради лошото ка-
чество на асфалта на 
магистрала "Тракия" 
един участък ще бъде 
ремонтиран основно, 
съобщи пред Бнр слу-
жебният регионален ми-
нистър Иван Шишков. 
Според него в България 
не съществуват усло-
вия за строителството 
на магистрали, защото 
няма планиране, няма 
подробни устройствени 
планове, няма и идейни 
проекти.

"проблемите са за-
ложени в начина, по 
който е започнало из-
граждането на автома-
гистрала "Хемус" през 
2018 г. практиката да 
се дават 35% от парите 
като аванси, без да има 
яснота кога ще започне 
строителството, е по-
рочна. проблемът не е, 
че са раздадени парите, 
а, че са дадени още пре-
ди да е било ясно кога 

ще започне строител-
ството на магистрала-
та", допълни Шишков. 
"Започваме да попадаме 
в капан, той не е само с 
"Хемус", това е капанът 
на целия строителен 
хаос. Този капан за-
почва да се връща като 
бумеранг в обществото 
и то с изключително 
негативен знак", смята 
той. "обвиненията сре-
щу ГерБ са плод на фа-
ктите как са поддържа-
ли пътищата в периода 
2018-2021 г., които ко-
ментирам в публичното 
пространство. Тогава 
пътищата са се поддър-
жали основно с текущи 
ремонти. при основния 
ремонт има контрол, а 
при текущия контролът 
е изключително зани-
жен. Състоянието на 
нашите пътища е лошо 
заради това", подчерта 
министърът на регио-
налното развитие.

Сметките за парно 
остават високи
Изравняванетонапотреблениетощеотпаднеследподмянатанатопломерите

Таван на цените за руския дизел 

Отново ремонтират 
магистрала „Тракия"

имотите в София поскъпват  
над средното ниво за страната


























